

CV of Ms Tanja Weiher

Ms Tanja Weiher is the founder and managing partner of Weiher Partners, an independent consulting boutique based in Zurich, advising companies on strategy and process development, particularly in the fields of organisation and people management. Before starting her own business in 2011, Ms Tanja Weiher was a managing director at UBS. During her thirteen years at the bank, she led the business analysis team of the group-wide strategy development unit and subsequently held different senior positions at UBS's global wealth management and Swiss banking division. She was first the division's Global Head of Controlling and later became its Chief Financial Officer as well as a member of its executive committee. Ms Tanja Weiher holds a Master of European Management from the Copenhagen Business School and graduated in business administration at the Wirtschaftsuniversität Wien. She was born in 1968 and is a Swiss / Austrian citizen.

CV von Frau Tanja Weiher

Frau Tanja Weiher ist Gründerin und Managing Partner von Weiher Partners. Diese unabhängige Consulting-Boutique mit Sitz in Zürich berät Unternehmen in der Strategie- und Prozessentwicklung. Schwerpunkte sind dabei Organisations- und Personalmanagement. Bevor Frau Tanja Weiher 2011 ihr eigenes Unternehmen gründete, war sie Managing Director bei UBS. In den dreizehn Jahren, in denen sie bei der Bank tätig war, leitete sie zunächst das Analyseteam der konzernweiten Strategieentwicklung, anschliessend bekleidete sie verschiedene Positionen im Senior Management des Unternehmensbereichs Wealth Management & Swiss Bank von UBS. So war sie unter anderem Global Head of Controlling und später Chief Financial Officer und Mitglied des Executive Committee des Bereichs Wealth Management & Swiss Bank. Frau Tanja Weiher erlangte an der Copenhagen Business School einen Master of European Management und absolvierte an der Wirtschaftsuniversität Wien ein Studium in Betriebswirtschaft. Sie wurde 1968 geboren und ist Schweizer/österreichische Staatsangehörige.